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INTERPELACJA 

Dotyczy: ścieżki pieszej na cmentarz parafialny z kościoła pw. Św. Antoniego 
Padewskiego na Starołęce. 

Szanowny Panie Prezydencie.                                                                                              
Korzystając z uprawnienia wynikającego z §13 ust. 1 i 3 Statutu Miasta Poznania 
przedkładam Panu Prezydentowi interpelację poniższej treści:                                                         
Na sesji w dniu 10 lipca 2018 Rada Miasta Poznania uchwaliła miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego Minikowo A1, na mocy którego ustalono 
lokalizację ścieżki pieszej, łączącej teren kościoła pw. Św. Antoniego Padewskiego 
na Starołęce z pobliskim cmentarzem parafialnym. Przedmiotowe przejście 
przewidziane głównie jako droga dla konduktów pogrzebowych, przebiegać ma 
wzdłuż cieku wodnego Starynka. O zrealizowanie przedmiotowej inwestycji od lat 
zabiega Rada Osiedla Starołęka – Minikowo – Marlewo, Parafia i społeczność 
lokalna. Konieczność uchwalenia nowego mpzp wynikała również z potrzeby 
dokonania wykupu części działek prywatnych, na terenie których ma być 
zlokalizowane przejście. Należy również podkreślić, że jest to inwestycja bardzo 
mocno wyczekiwana przez mieszkańców.                                                                                      
Bardzo proszę Pana Prezydenta o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1.       Czy Miasto Poznań przystąpiło już do procedury wykupu części nieruchomości 
prywatnych na terenie których ma znajdować się omawiane przejście ( są to bardzo 
niewielkie powierzchnie). 
2.       Czy kontaktowano się już z Parafią w celu ustalenia zasad wspólnego 
przeprowadzenia inwestycji, a jeśli tak to na kiedy planowane jest rozpoczęcie prac 
projektowych i wykonawczych.  
                                                                Z góry dziękuję za pisemną odpowiedź. 
                                                                 
                                                                                     Z poważaniem Henryk Kania 
 

 

 

 


